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DRAGAN MIOKOVIC:
Hvala lijepo, uvaZeni ministar Skobic, izvolite.

VEDRAN SKOBIC:
Hvala lijepo, uvaZeno rukovodstvo, zastupnice i zastupnici, uvaZeni ministri;po5tovane predsjedn potpredsjednice evo dozvolite mi samo par rijeci da kaZem daovaJ na postavljeno pitanje gospodina Belmina Zukana vezano za kazneni Zakon FBiH, iZakon o za5titi od nasilja u obitellji i zaititi od Zena, dakte, to su dva Zakona koja su upaketu obradivana od sirane federalnog ministarstva pravde i koja su dobrim dijelom kadje u pitanju posao u federalnom ministarstva pravde zavr5eno je ima ve6 mjesec danaotprilike i upudeni su u proceduru pribavlja nja miSljenja kako od strane federal nogministarstua finansija tako od ureda za zakonodavstvo Zelim izvjestiti ovaj dom da smomi5ljenja FMF vec dobili meclutim u nared nom periodu nas idu6i tjedan odekujemomisIjenje od ureda zakonodavstva tako da 6emo pribavljenih od tih miSljenja taj Zakonuputiti odnosno te Zakone uputiti u proceduru u Vladu FB|H i ja se nadam vrlo brzo u ovadom. Ono Sto 2elim posebno kaza ti vezano zakazneni Zakon iza ovaj Zakon za5tite odnasilja jeste da su oba ova Zakona uskladena sa direktivom EU koja se odnosi na zaitituod nasilja u obitelji zastite nad Zenama jedan od rijetkih Zakona koji je usktaden sadirektivama EU a isto za5to je to bitno spomenuti jer Je upravo ta direktiva donesena usvibnju mjesecu ove godina Sto je dosta, dosta usporila rad na ovome Zakonu jer smo pnsamom zavr5etku tog Zakona dobili ovu direktivu pa smo faktidki morali raditi sve iznovauskladivati sa ovom direktivom Sto je dodatno prolongiralb ovaj dono5en je tog Zakona

USVAJ anje tog Zakona na Vladi FBiH ali ne Zalimo zbog toga mlslim, da je to jedan dobarstav iargument da se zastane s tim Zakonom da se imlementira i ti direktiva poredlstambulske konvencije koje su ve6 rani[e bile podosta implementirane, ja se zaistanadam da 6e taj Zakon vrlo skorom periodu biti na va5i m zastupnidkim klupama, da lje Sto
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se tide up tku kazni a Zelim spomenuti da u ravo u ovom Zakonukaznenom Zakonu ve6 obuhv no to pitanje da smo onemogu6il i faktidki zakonskimr1esenltma onemogudili otkup kazne za kazenana djela protiv spolne slobode i moraladakle silovanja nasilje u obitelji zatim itrgovinu ljudima i djecom, u suSti ni do5li smo usituaciju da je vrlo mali broj kaznenih djela koji 6e se u narednom period u moii otkupitiovaj po ovome aznenom Zakonu to su faktidki ostala su djela iz privrednog kriminalazatim djela iz prometa i neka druga kaznena djela koja mislim da su ostavljena mogu6nostda se otkupe i da nemaju neku posebnu stru6nu kritiku kada je to u pitanju, posebno zbogcrnJenrce da se radi o kaznenim djelima odnosno presudama izre6enim do godine danakazne zatvora stoga, ova lnicijativa koju ste vi uputili evo mogu izvjestiti da ona ve6obuhvaiena ovim Zakonom tako nema po meni poitrebe niti sadaneki posebnih razlogada ih mi posebno mi t
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ovoj fazi, fala vam
retiramo kada je ovaj Zakon cdnosno ova dva Zakona kada su u
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